
OSNOVNA ŠOLA PREŽIHOV VORANC

Z adaptacijo do novih učilnic
Letos obiskuje Osnovno šolo Prežihov Voranc 1081
učencev; v oddelkih s slovenskim učnim jezikom je
557 učencev, v tistih s srbohrvatskim pa jih je 524.
Tako kot v vseh šolah v občini Center, poteka pouk
tudi na tej v eni izmeni, kar še povečuje prostorsko
stisko.

»Mi smo edina šola s srbo-
hrvaškim učnim jezikom v
Sloveniji. Zato k nam ne pri-
hajajo samo učenci iz petih
JjubUanskih občin, ampak tu-
di iz primestnih (Vrhnike,
Kraiga, Domžal, Grosuplja).
Bistvena težava je v tem, da
poteka pouk v eni izmeni (do-
poldne), popoldne pa delajo
oddelki podaljšanega bivanja
in interesne dejavnosti«, je
povedal ravnatelj Martin
Zgajnar.

Ob tolikšnem številu učen-
cev ne zadošča ena sama telo-
vadnica, v i\jej poteka le 50%
pouka telesne vzgoje. Ta pro-
blem delno rešnjejo z dobrim
sodelovanjem s TVD Parti-
zan-Narodni dom; šola na-
mreč dopoldne uporablja nji-
hove prostore in študijsko te-
lovadnico v Tivolyu, vsako
popoldne po 18. uri pa TVD

Partizan v zameiyavo uporab-
Jja za svoje društvene dejav-
nosti telovadnico osnovne
šole.

»V tem sredryeročnem pla-
nu si obetamo razrešitev pro-
blema telovadnice. Predvide-
no je, da se bosta v Kolizeju
pridobili dve telovadnici. V
dopoldanskem času bi ju lah-
ko uporabljali za redne ure te-
lesne vzgoje. Rešitev prostor-
ske stiske smo iskali skupaj s
svetom staršev. Lani je bila
dana pobuda, da bi s preure-
ditvijo dela podstrešja prido-
bili tri učilnice. To bi bilo sko-
raj 245 m2 skupne uporabne
površine (poleg učilnic so tu
še sanitarije in vezni hodnik).
Vključeni smo v sredrgeročni
plan izobraževalne skupnosti
Ljubljana Center in mestne
izobraževalne skupnosti.
Upamo, da bi s temi deli, če

bo vsa ustrezna dokumentaci-
ja pripravljena, lahko začeli
letos.«

Stavba na Prežihovi 8 je bi-
la zgrajena leta 1898. Po zidavi
pjizidka (narejen je bil leta
1977 iz samoprispevka na
nekdanjem šolskem dvoriš-
ču) je zgradba še bolj omeje-
na, saj jo z vseh strani obdaja-
jo mestne ulice. Šoli je na ta-
ko omejenem zemjjišču ostala
verjetno kot edina rešitev
adaptacija, saj tudi nadzida-
vanje najbrž ne pride v po-
štev. Stavba je stara in vpraša-
iye je, če bi lahko sploh zdrža-
la dodatne obremenitve.

Predvidena prenova pod-
strešja ni prva adaptacija v
zgradbi. Na šoli so med dru-
gim s preureditvijo nekdanjih
shramb za učila pridobili
manjše učilnice, ki lahko
sprejmejo 20 do 22 učencev.

Danes šolarji nimajo svoje-
ga šolskega dvorišča, vendar
jim v uteho ostanejo (za to-
plejše dni seveda) zelene po-
vršine in igrišča Tivolya, ki je
k sreči blizu.
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